

# Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 07/10-2024 kl 18:30

Lokation: NS klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milthers (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Jens Jørgen Ørris (suppleant)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)

## Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Jens tager fat i Lars B. omkring ½ forplejning til arbejdsdagen. Gentages

@Gunnar checker med gl skoleinspektør Anders Bang om hvilke foredrag han kan lave.

Hvad får jeg for mit kontingent. @Peter sender ud igen

Ungdomsudvalg skal sørge for at få ynglingen op og maste den af. @Peter Giver Bo besked

December møde. Enten 2. eller 9. dec. @Gunnar melder ud.

@Peter efterspørger input fra udvalg. hvis noget skal siges til standerstrygning

Danske tusejlere - vi melder til. @Morten tager fat.

Fredagsbaren starter - @Morten laver et opslag.

Logoer på hjemmeside - @Jens og @Morten koordinerer hvem vi skal have på

Nibe Avis. Der skal vi med i deres foreningssider. @Peter får fat i specifikationer og deadlines

@Morten laver noget til opslagstavlen udenfor med kontaktinfo. Vil du i forbindelse med NS så henvend dig og hvordan.

@Per sørger for god varieret og sund mad

## Referat af mødebeslutninger

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
  - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
  - a. @Peter checker op på jakker og tøj
    - i. Per sponsorer og Peter har alt i størrelser
  - b. @Morten laver et opslag om at arrangere en afriggerfest.
    - i. De er fundet et par
  - c. @Peter tager fat i Resen eller får bådfællesskabet til det i forhold til tilbud på sejl og evt rulle til bådfællesskabet
    - i. De arbejder stadig på det
  - d. @Per og @Kurt tager fat i Lars Bro i forhold til start af teorihold
    - i. Der er 7-9 stykker til teori.
  - e. @Kurt checker op med SI om vi har en kontakt hos kommunen så vi kan få vores tilgodehavende
    - i. Peter har fået nogle kontakter.
  - f. Standerstrygning: @Jens skaffer kage. @Morten laver et opslag. Det er d. 26. oktober kl 15
  - g. @Jens tager fat i Lars B. omkring ½ forplejning til arbejdsdagen. Gentages
  - h. @Kurt - Få købt en printer - evt laser - med scanner. OK
  - i. @Gunnar checker med gl skoleinspektør Anders Bang om hvilke foredrag han kan lave. Gentages
  - j. @Peter giver besked til motorbådsklubben om det er OK de låner klubhuset
  - k. @Per sørger for mad til næste møde.
3. Nyt fra formanden
  - a. Skrotte klubbåden og erstatte med en af IB'erne. Gentages
  - b. Hvad får jeg for mit kontingent.
  - c. standerstrygning ... vi skal lige have de sidste aftaler på plads.
    - i. Alt er godt. @Peter efterspørger input fra udvalg. hvis noget skal siges
  - d. afrigger fest ditto
    - i. Kurt er backup på arrangører af afriggerfesten
  - e. vintersæson ...
    - i. Foredrag, kurser, m.v. - vi vil gerne have nogen
    - ii. Danske tursejlere - vi melder til. @Morten tager fat.
    - iii. Fredagsbaren starter - @Morten laver et opslag.
  - f. oprydning kold hal vi er godt i gang
    - i. Det går godt. Der kommer et par onsdage endnu.
  - g. værksted .... De gamle er på
    - i. Det bliver godt.
4. Kasserer / Økonomi
  - a. Vi ender ud med et underskud, men generelt ser det godt ud.
  - b. I forhold til OK benzin sponsoraftale kan vi få 5 øre pr liter brændstof.
5. Driftsudvalg
6. PR / Kommunikation / Hjemmeside
  - a. Logoer på hjemmeside - @Jens og @Morten koordinerer hvem vi skal have på

## Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

- b. Nibe Avis. Der skal vi med i deres foreningssider

### 7. Ungdomsudvalg

- a. Ungdomsudvalg skal sørge for at få ynglingen op og maste den af. @Peter giver Bo besked

### 8. Sejladsudvalg

- a. Gul bøje er hentet

### 9. Sejlerskole

- a. status på sejlerskole
  - i. De 3 er bestået - Tillykke til dem.
  - ii. Teori starter lige om lidt. Der er 7-9 der starter
- b. Snak om gaven .... kontra om vi ikke skal skrotte båden i bådfællesskabet .
  - i. Den gemmer vi til næste gang
- c. nye både til sejlerskolen
  - i. Generelt skal vi have snakket om en lang plan for skolebådene. Der er et modul til klubkonference hvor det er på banen. Det kunne være oplagt at melde til den.

### 10. Evt

- a. Lave noget til opslagstavlen udenfor med kontaktinfo. Vil du i forbindelse med NS så henvend dig hvordan.
- b. Næste møde d. 4/11 kl. 18:30. Per sørger for mad.
- c. December møde. Enten 2. eller 9. dec. @Gunnar melder ud.